

派对套餐 A Party Package A

套餐每位 499 元人民币净价

Package Price CNY 499 nett per person

包含以下内容:

Inclusive of

- 用餐期间软饮 2 小时无限畅饮
Unlimited soft drinks refill for 2 hours
- 1 个约 6 磅派对蛋糕
6 pound party cake
- 3 张 2 小时儿童探险乐园入场券
3 access pass for Adventure Zone (2 hours usage)
- 迎宾茶水台
Welcome tea station
- 1 间酒店三层约 77 平米会议室
Use of function room (77 sqm) on Level 3
- 使用多功能厅内顶棚音响设备及 2 支无线麦克风
2 wireless microphones and hotel sound system in the function room
- 1 套移动投影仪及幕布
Projector and screen
- 由烹饪团队精心呈献中/西式盛宴
Chinese or Western dishes prepared by our team of chefs

条款说明

Terms and Conditions

- 以上价格均为人民币，并已包含 10%服务费及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用)

All price are in RMB and are inclusive of 10% service charge and any government taxes and value-added tax (where applicable) payable on the prices together with the service charge.

- 中式宴会每桌 10 人，如一桌不满 10 人仍按 10 人收费，如超过 10 人按实际人数收费

For Chinese Set Dinner, a minimum of 10 persons are required per table. If there are more than 10 persons, the charges will be based on actual number of persons.

- 以上优惠价格仅适用于周末及公众假期

This price is only applicable for weekends and public holidays.

- 以上价格仅适用于三层多功能厅 30 人起

This price is only applicable for function rooms at Level 3 and for a minimum of 30 persons.

- 以上优惠价格仅适用于 2020 年 12 月 31 日之前

Package price is valid until 31 December 2020